
       

Geld voor zorg naar zorg 
MOTIE  

 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 11 en 14 juli 2022 over de 
Kadernota en de Voortgangsrapportage; 
 
 

Constaterende dat: 
 

-Uit onderzoek van Follow the Money is gebleken dat ook jeugdzorgbedrijven 
die in Haarlem gecontracteerd zijn, meer dan 5% winst maken met publiek 
geld; 
-Hoogleraar Openbare Financiën, H. Verbon, stelt dat bij een winstmarge in de 
zorg van meer dan 5% de tarieven te hoog zijn; 

 
 
Overwegende dat: 
 

-Publiek geld dat voor zorg bedoeld is, ook daadwerkelijk naar zorg moet gaan 
en niet naar winsten van private ondernemers; 

 
 
 
Verzoekt het college van B&W om: 
 

-Te onderzoeken hoeveel de winsten van de gecontracteerde zorgaanbieders in 
2021 bedroegen, en hierover vóór de begrotingsbehandeling naar de Raad te 
rapporteren; 
 

 
 

En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 


